
 

Svenska Frieserhästföreningen –  

Lotta Hjelm 

 

Vi i Skåne är ofta ute 

i och visar rasen på 

olika sätt och vi tävlar 

i dressyr upp till Msv 

C2 och snart har en av 

hästarna, Trouble, fått 

sitt sportprejudikat, 

endast en tävling 

kvar. 

Vi har varit på Mila-

mässan i Malmö, visat 

rasen på EM i Göte-

borg på Heden, ras-

parad, varit med på många julshower och familjedagar. Ridit jaktritt i Norra 

Rörum, rider i skog och åker och badar. Kommande aktiviteter är att medverka på 

finalen på Hästrundan den 17 juni i Kivik (hastrundan.se) och därefter inviga 

Frieserpremieringen i Åstorp i augusti.  

Kan verkligen rek-

ommendera denna ras 

om man vill ha en 

klok och snäll häst 

med många använd-

ningsområden (oftast 

inte för hoppning). 

Vänligen 

Lotta Hjelm 

 

 

Fotograf är på bilden vid havet - Fotograf Sarah Götz 

Fotograf på bilden på EM i Göteborg i paddocken - Therese Hübner 



 

 

 


